

國立中山大學工學院材料與光電科學學系專題生選指導教授辦法

NSYSU College of Engineering,

Department of Materials Science and Optoelectronic Engineering

Regulations for Advisor Selection for Capstone Students

96.03.20 本系所 95 學年第 5 次系務會議設置

Established at the 5th Department Meeting on March 20, 2007

97.06.25 本系所 96 學年度第 10 次系務會議修正通過

Amended and approved at the 10th Department Meeting on June 25, 2008

111.01.06 110 學年度第 3 次系務會議通過

Approved at the 3th Department Meeting on January 6, 2022

一、本系專任教師，每人指導大學部專題生數目原則上每個年級以 6 名為限。

I. Each full-time faculty member may advise up to six undergraduate capstone students per academic year, as a general principle.

二、有意願於次學年指導專題生之教師，應於每年 5 月 31 日前提供系辦公室擬指導之專題生人數及專題研究題目，由系辦公室統一公佈。

II. Faculty members who intend to advise undergraduate capstone students in the following academic year shall, by May 31 of each year, submit to the Department Office the proposed number of students to be advised and the corresponding research topics, which shall be announced collectively by the Department Office.

三、大學部大三、大四選修專題研究之學生，應於開學註冊時將指導教授簽署之同意書繳交系辦公室登錄存檔。

III. Third- and fourth-year undergraduate students who enroll in the capstone research course shall, at the time of semester registration, submit to the Department Office an advising consent form signed by their supervising faculty member for record and filing.